



REFERAT  
af bestyrelsesmødet  
i  
ØRNEHØJ GOLFklub  
mandag den 11. juni 2018.

Tilstede ved bestyrelsesmødet var: Morten Bech, Jørgen Christiansen, Kim Johansen, Claus Brynaa, Rasmus Amandusson, Preben Andersen, Søren Bols og Lisa Bergmos. Afbud fra: Svend Tøfting.

**1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde**

Referatet fra bestyrelsesmøde den 14.maj 2018 blev godkendt og underskrevet.

**2. Erindringsliste**

Punkter	Opgave	Forventet afslutning	Ansvarlig
1.	Sortering og opdeling af skraldaffald på banen.		CB
2.	Hjemmeside, integration af storskærm/tv	Inden for 14 dage	LB
3.	Udvidelse af udslagshallen incl. Ungdomsrum		MB
4	Skilte og baneguide		CB

Med hensyn til Punkt 1. Med hensyn til maling af skraldespandene vil det ske snarest.

Punkt 2. Bliver stående, der mangler lidt omkring skærmene. Forventes helt på plads i løbet af 14 dage.

Punkt 3. Der startes nu med at ansøge fonde til byggeriet. Som tidlige nævnt så vil byggeriet ikke gå i gang før pengene hertil er skaffet. Punktet bliver stående.

Punkt 4. Bliver stående. Beslutningen blev at baneudvalget til næste bestyrelsesmøde i august skulle komme med to løsningsforslag til skilte, som bestyrelsen så skulle tage stilling til.

Punkt 5. Er udgået der er sendt mails ud til de der er passive om at de må benytte træningsfaciliteterne.

**3. Formanden har ordet.**

**Siden sidst:**

Svend Tøfting og Jørgen Christiansen har haft møde med direktøren fra Sydbank Claus Starbæk Johansen, hvor Sydbank Fonden overrakte en check på kr. 25.000,-, der skulle bruges til den nye hjemmeside. Sydbank har gentegnet kontrakten som hovedsponsor for 2018 og i august 2018 tages hul på forhandlingerne for 2019.



Svend Tøfting har deltaget i dameklubbens månedsmatch, idet de spillere som har morgen tiderne, ikke helt var tilfredse med bestyrelsens beslutning, om at ændre tiderne fra blokeringer til tidsbestilling. Svend Tøfting kunne meddele, at bestyrelsens beslutning var begrundet i, at der har været kritik af at klubberne i klubben havde for mange tider.

Det er nu synliggjort ved, at man kan se om tiderne bliver brugt eller ej og det har samtidigt givet mulighed for at frigive tiderne til de andre. Med hensyn til lodtrækningen, som er blevet brugt som et argument for at have tiderne blokeret, så vil det stadig være en mulighed, idet dameklubben selv kan sætte reglerne for anvendelse af tiderne.

Sydbank turneringen er afholdt med 76 deltagere.

#### **Kommende arrangementer:**

Sct. Hans/flagmatch turnering den 23. juni. Her er der bål og båltale ved direktør i Sydbank, Claus Starbæk Johansen.

#### **Diverse:**

Intet.

#### **4. Økonomi, budget og medlemstal**

Jørgen Christiansen gennemgik budgettallene pr. 31. maj. Vi er lidt foran på indtægterne. Med hensyn til udgifterne er der tale om en del periodiseringer. Tallene ser fornuftige ud.

Der er ved udgangen af maj 1.408 medlemmer og 50 prøvemedlemmer.

Der er 266 i Ørnehøj der er medlem af 4Golf, Blokhus har 39 medlemmer, Dronninglund har 116 medlemmer og Sæby har 49 medlemmer.

#### **5. Nyt fra sekretariatet.**

Dansk Golf Union har Spil med-Dagen som er en sommerrekrutteringskampagne og den afholdes for 5. år. I 2018 afholdes Spil med-Dagen søndag den 29. juli. Bestyrelsen besluttede at vi ikke er med denne dag, men at vi istedet vil holde et åbent hus den 12. august.

Der kommer 4 fra DGU den 9. juli som skal genrate banen.

Der er bestilt hovedrengøring efter renoveringen af greenfee området og toilet/baderummene samt gulvene i restauranten.

Resultatet af Golfspilleren i centrum gennemgås på ledermødet i morgen.

Billedet af bestyrelsen og ansatte af sat op i greenfeeområdet.



## 6. Information fra udvalgene v/udvalgsformanden.

Hus-og byggeudvalget v/Morten Bech: Der er startet på at få udarbejdet ansøgninger til Fonde til brug for midler til overbygningen af Driving Range.

Tårnet på hul 10 trænger til renovering, da der er flere trin der er rådne. Baneudvalget har set på tårnet og har i første omgang besluttet at fjerne tårnet og så se tiden an. Det kan ikke svare sig at reparere tårnet, og et nyt vil koste omkring 25.000,-.

Sponsorudvalget v/Preben Andersen: Sponsorudvalget har indgået et Birdie sponsorat med Kristian Rytter A/S, et Albatrossponsorat med Erhvervsauto A/S, indgået et sponsorat med OK med tegning af tankkort, laver et sponsorat færdig med Stena line 26/6.

Regel- og handicap v/Kim Johansen: Der er planlagt regelundervisning den 19. og den 26. juni for prøvemedlemmer.

Har sat nye og større OB pæle op mellem hul 23 og 27. Efter der blev klaget over, at man ikke kunne se dem.

Turneringsudvalget v/Rasmus Amandusson: Turneringsafviklingen går der ud af. Udvalget har ikke afholdt møde endnu. Rasmus har fået oplysninger om de forskellige forhold, og har rettet henvendelse til dem, der tidligere har deltaget, og har fået en lang række positive tilbagemeldinger, så de næste turneringer også er klar.

Det er planen at der skal holdes møde, og at Rasmus skal deltage i en af de næste turneringer for og få yderligere indsigt i tingene. Planen er, også at se på de tilbud der er i år, og så være med til at udvikle nye tiltag. Herunder også at se på hvem der deltager, se på alder, handicap m.v.

Bestyrelsen besluttede at undersøge om det er muligt at få ændret spørgsmålene i Golfspilleren i Centrum, for at uddybe hvorfor der ikke er flere der melder sig til klubturneringerne.

Der har været en henvendelse omkring hulspilmesterskab fra Morten Rasmussen. Bestyrelsen drøftede dette og mente at det i år var for sent at gå i gang med at planlægning og afviklingen heraf.

Baneudvalget v/Claus Brynaa: Der har været brugt ekstra meget vand pga. den manglende regn. Der er flere steder på fairway hvor der er tørkepletter. Planen var at topdresse og efterså fairway i foråret, dette er nu udskudt til efteråret pga. tørken. Der er indkøbt en del vandingsposer til de nyplantede træer. Af de træer der er flyttet er der ikke mange der er gået ud.

Når der igen kommer noget regn til banen, så skal der vandes med et afspændingsmiddel, der gerne skal hjælpe med at vandet lettere trænger ned i jorden.

Greens står flotte. Alle greens er prikket inden for den sidste måned. Greens skal eftersås pga. problemet med Poa.



Den gamle green på hul 4 er helt udtørret, vissen og hård. Greenkeeperne ser på greenen til efteråret og forsøger evt. med at erstatte med muldjord.

Der har været en banevandring hvor udvalget har været oppe at se på området bag hul 2. Der kunne blive et par 4 hul. Udvalget arbejder videre hermed og kommer med et forslag til om det måske skal på næste visionsplan.

Da der er meget ukrudt i og omkring klubhuset, besluttede bestyrelsen at greenkeeperne skal sørge for at få området rengjort for ukrudt inden for de næste 14 dage.

Markedsføringsudvalget v/Svend Tøfting: Udvalget havde møde 7. juni. Her blev hjemmesiden drøftet, og der var enighed om at vi er på rette vej. Den skal dog på kort sigt være lidt mere aktuelt om Pro Shop og banenyheder. Det blev endvidere aftalt at den sendes en "sidste" mail ud til medlemmerne med nyheder og at de fremover skal søge informationerne på vores hjemmeside.

Hvervning af nye medlemmer v/Søren Bols: Siden sidste bestyrelsesmøde er vi kommet på Study Aalborgs hjemmeside. Vi vil have fokus på de nye studerende som kommer til Aalborg d. 1. september.

## 7. Eventuelt.

Skraldespandene er nu opsat og placeret efter planen. Det er således at der sker en sortering af restaffald og flasker og dåser. Der har været lidt kritik af at der enkelte steder mangler skraldespande og nogle som blot smider skraldet uanset om der er en spand eller ej.

Omkring placering af skraldespandene blev bestyrelsen enige om at give det en prøveperiode året ud. Bestyrelsen går ind for at vi også på området er meget miljøbeviste og en sortering af affald er med til at højne niveauet.

Der har været klager fra greenfee gæster omkring skiltning på banen. Jørgen Christiansen og Morten Bech tager en runde i næste uge for at gennemgå skiltningen.

Forslag om helt eller delvist afskaffelse af boldrender blev drøftet. Her var der ikke umiddelbart stemning for at afskaffe boldrender.

Søren Bols forslag om at lave en pulje til de der laver hole in one, ved en frivillig indbetaling på kr. 100 af de medlemmer der er interesseret heri.

½ delen af beløbet skulle gå til de der i årets løb laver hole in one, og den anden ½ del skulle så gå til f.eks. kaninklubben, eliten eller juniorklubben. Bestyrelsen vil give ideen videre til disse udvalg for at se om det kunne have deres interesse og om de har lyst til at tage ideen til sig.

Der blev aftalt et fællesarrangement den 24. august kl. 16.00 hvor bestyrelsen spiller golf og så efterfølgende spiser sammen.



Med hensyn til at lave et fælles arrangementer med klubberne i 4-klub samarbejde, blev det besluttet at tage det op næste gang der er møde i gruppen.

8. Næste møde.

Mandag den 13. august kl. 17.15.

Som referent

Lisa Bergmos

Erindringsliste:

Punkter	Opgave	Forventet afslutning	Ansvarlig
1.	Sortering og opdeling af skraldaffald på banen.		CB
2.	Hjemmeside, integration af storskærm/tv	Udgangen af juni	LB
3.	Udvidelse af udslagshallen incl. Ungdomsrum		MB
4	Skilte og baneguide	August 2018	CB